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GEMEENTERAAD DD. MAANDAG 21 OKTOBER 2024. 
BESLUITENLIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING. 

 
OPENBARE ZITTING 
 
1. Secretariaat - Notulen 23 september 2024 

Enig artikel. De gemeenteraad keurt de notulen van de gemeenteraadszitting van 23 september 
2024 goed. 

 
2. Financiën - AGB - Jaarrekening 2023: goedkeuring en kwijting 

Artikel 1. De gemeenteraad neemt kennis van de goedkeuring van de jaarrekening 2023 van het 
autonoom gemeentebedrijf door de toezichthoudende overheid. 
Artikel 2. De gemeenteraad verleent kwijting voor het boekjaar 2023 aan de bestuurders van 
het autonoom gemeentebedrijf. 

 
3. Financiën - Kerkfabriek Sint-Michiel: budget 2025 

De gemeenteraad verleent gunstig advies aan het budget 2025 van de kerkfabriek Sint-Michiel 
uit Keerbergen. 

 
4. Beleid en organisatie - Creat Services dv: buitengewone algemene vergadering 26 november 

2024 bepaling mandaat 
Artikel 1. De gemeenteraad beslist goedkeuring te verlenen aan alle agendapunten van de 
buitengewone algemene vergadering Creat Services dv van 26 november 2024 en de daarbij 
behorende documentatie nodig voor het onderzoek van de agendapunten:  
1. Wijziging van vermogen; 
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van vermogen; 
3. Evaluatie 2024, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2025 (cfr. artikel 432 

Decreet over het Lokaal Bestuur); 
4. Begroting 2025 (cfr. artikel 432 Decreet over het Lokaal Bestuur); 
5. Actualisering presentievergoeding; 
6. Statutaire benoemingen. 
Varia. 
Artikel 2. De gemeenteraad draagt de aangeduide vertegenwoordiger op om namens het 
bestuur alle akten en bescheiden met betrekking tot de buitengewone algemene vergadering 
van Creat Services dv vastgesteld op 26 november 2024, te onderschrijven en zijn stemgedrag 
af te stemmen op het in de beslissing van de gemeenteraad van heden bepaalde standpunt met 
betrekking tot de agendapunten van voormelde buitengewone algemene vergadering. 

 
5. Ruimte - Onderhoud pompstations: bestek 

De gemeenteraad keurt het aanbestedingsdossier voor het onderhoud 
pompstations 2024 - 2028 goed. 

 
6. Patrimonium - Regularisatie akte tot vestiging van een erfpachtrecht 

Enig artikel. De gemeenteraad geeft goedkeuring om de vestigingsovereenkomst 
erfdienstbaarheid (regularisatie), zoals omgeschreven in de onderhandse overeenkomst van 25 
juni 2009 getiteld “Overeenkomst tot overname van het Gemeentelijk Instituut voor Technisch 
en Beroepsonderwijs Keerbergen” op het schoolgebouw met aanhorigheden op een grond, 
gelegen Kempenlaan 12/16 – Tremelobaan 10, om te zetten in een notariële akte verleden door 
de dienst Vastgoedtransacties. 
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7. Omgeving en Economie - Win je zaak 2024: wedstrijdreglement 
De gemeenteraad keurt het wedstrijdreglement van de wedstrĳd ' Win je Zaak ' 2024 goed. 

 
8. Duurzaamheid en Mobiliteit - Aanvullend reglement op het wegverkeer: aanpassing  AVR van de 

snelheidszonering en afbakening bebouwde kom. 
De gemeenteraad keurt het aanvullende reglement van de snelheidszonering en afbakening 
bebouwde kom goed. 

 
9. Ruimte - Iverlek: buitengewone algemene vergadering 12 november 2024 bepaling mandaat 

Artikel 1. De gemeenteraad keurt de agenda van de buitengewone algemene vergadering van 
de opdrachthoudende vereniging Iverlek van 12 november 2024 goed: 
1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet over het lokaal bestuur van de te 
ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2025 alsook van de door de 
Raad van Bestuur opgestelde begroting 2025; 
2. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 e.v. WVV; 
3. Desgevallend aanvaarding uitbreiding aansluiting gemeenten voor (neven)activiteiten; 
4. Statutaire benoemingen; 
5. Statutaire mededelingen. 
Artikel 2. De gemeentelijke vertegenwoordiger, Maria Verschoren, of plaatsvervangend 
vertegenwoordiger, Liesbeth Claesen, die zal deelnemen aan de buitengewone algemene 
vergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 12 november 2024 (of iedere 
andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen haar stemgedrag 
af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake voormeld 
artikel 1 van onderhavige beslissing. 

 
10. Ruimte - Interleuven: buitengewone algemene vergadering 11 december 2024 bepaling 

mandaat 
Enig artikel. De gemeentelijk vertegenwoordiger, Tom Stichelbaut, of plaatsvervangend 
vertegenwoordiger, Jelle Allaerts, die aan de vergadering zal deelnemen, te machtigen de 
agendapunten van de buitengewone algemene vergadering van 11 december 2024 van 
Interleuven goed te keuren. 

 
11. Begraafplaatsen - IGS Hofheide: buitengewone algemene vergadering 20 november 2024 

bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeenteraad machtigt Jennifer Savoye, gemeentelijk vertegenwoordiger, of 
Tom Stichelbaut, plaatsvervangend vertegenwoordiger, om alle agendapunten van de 
buitengewone algemene vergadering van 20 novermber 2024 van IGS Hofheide goed te keuren. 

 
12. Omgeving en Economie - EcoWerf: bijzondere algemene vergadering 20 november 2024 

bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeentelijke vertegenwoordiger Jelle Allaerts en Maurice Jacobs, de 
plaatsvervangende vertegenwoordiger, worden gemandateerd om de agendapunten van de 
bijzondere algemene vergadering van EcoWerf, Intergemeentelijk milieubedrijf Oost-Brabant 
van 20 november 2024, goed te keuren. 

 
13. Woonbeleid - Samenwerkingsovereenkomst Huurdersbond: verlenging 2025 

Enig artikel. De gemeenteraad keurt de hernieuwing van de samenwerkingsovereenkomst 
tussen lokaal bestuur Keerbergen en de Huurdersbond Vlaams-Brabant vzw voor 2025 goed. 
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MONDELINGE VRAGEN 
14. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: toegankelijkheid (vraag ingediend door raadslid 

Schelfhout) 
Op de gemeenteraad van 27 mei 2024 bevestigde de schepen dat niet alle zaken toegankelijk 
waren gemaakt volgens schepen omdat dit niet mogelijk was. 
En er werd eveneens in het verslag opgenomen dat men open stond voor alternatieven zoals uit 
één stuk bestaande oprijplaten zodat elk type van mobiliteitshulpmiddel gaande van rolwagen, 
scootmobiel en rollators en ook gewoon weg kinderwagens makkelijk toegang hebben tot elke 
horecazaak in Keerbergen. 
Er werd toen ook geopperd vanuit de oppositie dit te doen op kosten van het gemeentebestuur 
ten voordele van de inwoners en de handelaars. 
Mijn vraag is dan ook waarom is er vier maanden later nog geen enkele stap ondernomen om 
dit probleem op te lossen? 
Tellen onze bewoners met mobiliteitsproblemen van jong tot oud dan echt niet mee voor dit 
bestuur? 
Verder had ik ook graag geweten waarom bepaalde horeca- en handelszaken niet toegankelijk 
willen gemaakt worden? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers verwijst naar de behandeling van een 
gelijkaardige vraag en bevestigt dat aan de ontwerper en de aannemer gevraagd is om waar het 
mogelijk is de toegang tot de horeca- en handelszaken op een toegankelijke manier aan te 
leggen.   Waar het technisch niet mogelijk is, is dit niet gerealiseerd.    Bijvoorbeeld een groot 
niveauverschil tussen twee aanpalende panden.  Alternatieven met losse oprij-elementen 
worden bestudeerd door de gemeentelijke diensten.    Dit opnemen en hiermee aan de slag 
gaan, zal een taak zijn voor de volgende legislatuur. 
 

15. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: oprichting dierenwelzijnscentrum (vraag ingediend 
door raadslid De Lobel) 
Op initiatief van de stad Leuven slaan elf gemeenten uit Oost-Brabant de handen ineen voor de 
oprichting van een dierenwelzijnscentrum.  Dit centrum moet een belangrijke rol spelen in het 
professionaliseren van de sector, zoals voorgesteld in het bestuursakkoord van de Vlaamse 
regering. De ondertekenaars benadrukken de noodzaak van een structurele oplossing voor de 
opvang en verzorging van dieren in nood, met extra aandacht voor educatie en preventie. 
Keerbergen is geen deelnemer aan dit initiatief. 
Vraag 
Was het bestuur uitgenodigd om mee in dit initiatief te stappen en zo ja, wat was de reden 
waarom er niet werd op ingegaan? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Benno Daemen bevestigt de ontvangst van de vraag of 
de gemeente interesse had voor dit project.  In tegenstelling tot de eerste indruk, is de kern van 
dit project een dierenasiel 2.0. met ruimte voor overnachting, voor dierenartsen, voor andere 
diensten die met dieren te maken hebben,… Een op zich mooi plan maar met een inschatting 
van ongeveer € 7 miljoen als kostprijs voor voorlopig 11 deelnemende gemeenten.   Zonder een 
degelijk voorstel van financieel plan is dit niet het moment om mee in te stappen.  Een mogelijk 
dossier voor een intergemeentelijke samenwerking is nog niet rijp, noch financieel noch op het 
vlak van de functionaliteit.   Daarnaast wordt voor de opvang van verwaarloosde dieren reeds 
samengewerkt met de dierenbescherming in Mechelen en vzw Helga’s poezenhuis.  Voorzitter 
Ann Schevenels voegt eraan toe dat er wordt gekeken naar de provincie om mee te zoeken naar 
een geschikte locatie.   
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16. Burger - Mondelinge vraag: publiciteitsborden verkiezingen (vraag ingediend door raadslid De 
Lobel) 
Keerbergen werd de laatste weken overspoeld door een leger aan publiciteitsborden voor de 
lokale verkiezingen. 
Deze borden waren zo talrijk dat dit bij velen een aversie heeft teweeggebracht t.o.v. de politiek.  
Niet alleen de visuele vervuiling van ons dorp, maar ook het feit dat de meeste partijen plastic 
borden heeft gebruikt, gaf een zware belasting voor mens en milieu.  
Bovendien is door het bestaan van de sociale media, de noodzaak voor zo’n publiciteit ook van 
een veel kleinere orde dan in het verleden. 
Vraag: 
Groen vraagt een consensus bij alle partijen om, naar analogie van verschillende andere 
gemeenten, zoals Haacht (bijvoorbeeld), een politiereglement op te stellen dat enerzijds de 
vrijheid van meningsuiting niet in het gedrang brengt maar dat ook excessief gebruik van 
publiciteitsborden een halt toeroept. Deze beperking moet in redelijke verhouding staan tussen 
het doel “publiciteit voor verkiezing” en de materiële orde. 
 
Wij stellen voor om in de volgende legislatuur een werkgroep op te richten met leden van alle 
partijen, die deze materie bespreekt en een aangepast en door alle partijen aanvaard voorstel 
doet om in de toekomst het excessief, duur en milieubelastend gebruik van publiciteitsborden 
aan banden te leggen. 
 
Wijdt hieraan een bespreking: waarnemend burgemeester Erik Moons verwijst naar de 
volgende legislatuur om de oprichting van een werkgroep te laten beslissen.   Daarnaast mag de 
mogelijke impact op het milieu van het gebruik van publiciteitsborden niet worden overdreven.  
De gebruikte houten palen zijn niet milieubelastend en worden hergebruikt.    De polyprop 
panelen zijn recycleerbaar en kunnen ingezameld worden op het containerpark.    Daarnaast kan 
als persoonlijke mening ook gesteld worden dat het een stuk folklore is dat er 
verkiezingspubliciteit kan gemaakt worden en opgebouwd worden naar de verkiezingsdag toe.    
Het zal aan de nieuwe gemeenteraad zijn om een dergelijk initiatief al dan niet te steunen. 
 

TOEGEVOEGDE PUNTEN 
17. Ruimte - Mondelinge vraag: rioleringswerken Meidoornweg-Narcisweg-Kasterland-Rosstal-

Zandstraat (vraag ingediend door raadslid Gabriels) 
Op 5 september heeft het college van burgemeester en schepenen rioleringswerken gegund in 
de Meidoornweg, Narcisweg, Kasterland, Rosstal en Zandstraat.  Wat is de stand van zaken in 
dit dossier en de eventuele start van de werken.  Volgt er nog communicatie naar de inwoners 
na de bekendmaking van de vergunning aan het begin van de straat? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers vermeldt de informatievergadering waarop 
een verhoopte timing van de werken is toegelicht.    De opdracht is gegund en zal deze week 
door het college van burgemeester en schepenen worden gesloten.    De aanvangsdatum zal zo 
snel mogelijk in samenspraak met de aannemer worden vastgesteld.   De voorbereidende 
werkzaamheden door de nutsmaatschappijen zullen voor het einde van dit jaar worden 
aangevat.    De bewoners zullen tijdig hiervan op de hoogte gebracht worden. 
 

18. Ruimte - Mondelinge vraag: kruispunt Putsebaan-Muizenveld-Schrieksebaan-Molenstraat 
(vraag ingediend door raadslid Van Camp) 
Het studiebureau heeft na een drietal studies (2021, 2022 en februari 2023) geen oplossing 
gevonden om dit kruispunt én verkeersveilig én met een vlotte doorstroming te herinrichten.  
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Wat is de actuele stand van zaken?  Is dit kruispunt reeds voorgelegd aan de werkgroep “Save 
2.0” onder leiding van departement mobiliteit en openbare werken? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers bevestigt de redelijk accurate schets van het 
dossier.    Het studiebureau is aangesteld om te bekijken hoe dit kruispunt veiliger kan ingericht 
en toch een vlotte doorstroming kan behouden worden.    De studie bestond uit 3 fasen met de 
opgesomde tussenstappen.  In het laatste rapport van het studiebureau is de conclusie dat 
verkeerslichten een verkeersveilige oplossing bieden voor fietsers en automobilisten.   Uit 
verkeerstellingen en simulaties worden echter grote files op de Putsebaan verwacht: komende 
uit de richting van Keerbergen tot aan de buitenschoolse kinderopvang, vanuit de andere 
richting tot ver voorbij het kruispunt met de Oude Putsebaan.    Of anders omschreven een 
verkeersinfarct tijdens de spitsmomenten.    Een alternatieve oplossing zou kunnen zijn het 
stukje Oude Putsebaan tussen de Putsebaan en de Schrieksebaan opnieuw openen.  Dit zou een 
beetje het verkeer kunnen ontlasten voor een oplossing met verkeerslichten.   Het snel uittesten 
van deze alternatieve oplossing ligt moeilijk omdat hiervoor toch infrastructuurwerken nodig 
zijn. 
De vraag voorleggen aan de werkgroep “Save 2.0” is niet gebeurd.   De afwikkeling van het 
verkeer op dit kruispunt dient herbekeken te worden door de volgende bestuursploeg. 
 

19. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: asbestvervuiling in Piervensbos (vraag ingediend 
door raadslid Gabriels) 
Naar aanleiding van de mondelinge vraag hierover tijdens de vorige zitting van de 
gemeenteraad, werd verwezen naar een plan van aanpak in opmaak.  Er zouden ook bijkomende 
grondstalen genomen worden om de exacte omvang van de vervuiling te kennen.  Daarom graag 
een stand van zaken in dit dossier.   
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Benno Daemen vermeldt dat er gewacht wordt op het 
finaal bodemonderzoek.. 


